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Írásbeli kérdés

Kővér László úrnak,
az Országgyü16 elnökének

Helyben

Tisztelt E1пök Úr!

Az Országgyűlésrő l szólб 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok intézni а Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

”Маёрpeп bi71osítja а tárca а tokaji Ъот Гоldrajd arujelЯőként és eredetmegjelölésekéпt történő
alkalma*ásahozfűződő nemzeti érdekeiпket?"

címmel .

А benyújtott kérdésemreа válaszi írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tájékoztatom Tisztelt Miniszter Urat, hogy а http://shaal-rubin.co.il/gallery-wiпеs.html hivatkozás alatt
еlérhető termékek között fellelhető egy „TOKAJI” megjelöléssel ellátott bor.

А Tokaji eredet megjelölés védelme hazánk különösen fontos nemzeti érdeke, melyre való tekintette l
kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy

1) а korábbi években а vidékfejlesztésért felel ős mindenkori tárca mely államokkal, szervezetekke l
szemben, és milyen intézkedéseket tett а tokaji bor-eredetvédelmének ügyében?

2) а jelen irományban foglalt jelzésemet megel őzően volt-e tudomása Tisztelt Miniszter Úrnak arról,
hogy а fenti hivatkozás alatt olyan bort ldvánnak tokaji megjelöléssel ellátva értékesíteni, amelynek
nyilvánvalóan semmi köze а világszerte ismert földrajzi eredethez?

3) а konkrét esetben milyen intézkedéseket hozott, illetve tervez meghozni а tárca az eredetvédelemhez
fiazőдő alapvető nemzeti érdekünk biztosítása . érdekében?

Várom megtisztelő érdemi válaszát !

Budapest, 2014. január 7 .

Tisztelettel :

Szilágyi György
Jobbik
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